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Zápis č.  10/2016 (29)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 30. května 2016 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal, Ing. Fojtl,  
Ing. Hnátková, Ing. Huba, Ing. Mizerová, D. Vítková (11 členů) 

Hosté: doc. Buňka, doc. Čermák, doc. Humpolíček, Dr. Družbíková, Dr. Slavík,  
Dr. Lorencová, Bc. Vodinská, Ing. Martínková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati ve 

Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan) 

5. Projednání návrhu „Vnitřní norma Fakulty technologické doplňující Studijní a 

zkušební řád UTB“. (proděkan Slavík) 

6. Projednání návrhu „Žádost o rozšíření akreditace ke společnému uskutečňování 

doktorského studijního oboru se zahraniční vysokou školou SP Procesní 

inženýrství, SO Technologie zpracování a nástroje na zpracování polymerních 

materiálů“. (proděkan Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2016“. (proděkan Čermák) 

8. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno všech 11 členů a senát je tedy 
usnášeníschopný. 

ad 1)   Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 09/2016 (28). 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/10/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 09/2016 (28) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO   11 
PROTI     0  
ZDRŽEL SE     0 
 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/10/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 09/2016 (28) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 09/2016 ani na předchozích 

jednáních nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a členy senátu, zda mají připomínky, 

příp. doplnění do programu zasedání. 

 Dr. Egner se dotázala, zda se bude na dnešním zasedání senátu projednávat návrh 

děkana „Pravidla a rozdělení finančních prostředků FT pro rok 2016“, když 

materiál byl zaslán členům senátu až dnes v 11:30 h. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk odpověděl, že tento materiál bude projednán 

na dnešním zasedání senátu. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/10/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati ve 

Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan) 

5. Projednání návrhu „Vnitřní norma Fakulty technologické doplňující Studijní a 

zkušební řád UTB“. (proděkan Slavík) 

6. Projednání návrhu „Žádost o rozšíření akreditace ke společnému uskutečňování 

doktorského studijního oboru se zahraniční vysokou školou SP Procesní 

inženýrství, SO Technologie zpracování a nástroje na zpracování polymerních 

materiálů“. (proděkan Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2016“. (proděkan Čermák) 

8. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ AS FT č. 02/10/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

 
1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 

na období 2016 – 2020“. (děkan) 
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5. Projednání návrhu „Vnitřní norma Fakulty technologické doplňující Studijní a 

zkušební řád UTB“. (proděkan Slavík) 

6. Projednání návrhu „Žádost o rozšíření akreditace ke společnému uskutečňování 

doktorského studijního oboru se zahraniční vysokou školou SP Procesní inženýrství, 

SO Technologie zpracování a nástroje na zpracování polymerních materiálů“. 

(proděkan Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické 

pro rok 2016“. (proděkan Čermák) 

8. Různé. 

ad 4) Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, 

vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že předložený materiál byl již projednán na řádných 

zasedáních AS FT (7. 3. a 21. 3. 2016). Požádal děkana o představení materiálu. 

Děkan Buňka sdělil, že materiál byl projednán na březnových zasedáních AS FT a LK AS 

FT. Následně byl zaslán k připomínkování členům Vědecké rady FT. Na zasedání VR FT, 

které se uskutečnilo dne 4. 5. 2016, byl materiál projednán bez připomínek. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a sdělil, že AS FT schvaluje 

dokument a členové VR FT se pouze vyjadřují. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal o zarovnání dokumentu do bloku. Požádal předsedu 

LK AS FT Dr. Rouchala o vyjádření. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že předložený materiál je v pořádku. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi, zároveň sdělil, že pro letošní rok 

2016 se nebude zpracovávat Aktualizace dlouhodobého záměru (DZ) FT. V druhé 

polovině října se bude připravovat Aktualizace DZ FT pro rok 2017. 

Děkan sdělil, že Aktualizace DZ FT pro rok 2017 se bude připravovat v říjnu 2016 a bude 

poté představena na řádném zasedání AS FT. 

 Dr. Egner se dotázala na aktuálnost pojmů „pregraduální a postgraduální 

studium“, které jsou uvedeny v cíli 6 (prioritní cíle; 2. Kvalitní a relevantní 

výzkum, vývoj a inovace a další tvůrčí činnosti.  
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- Ing. Hnátková sdělila, že VŠ zákon neuvádí názvy pregraduální 

a postgraduální studium. 

- Děkan vysvětlil, že bude text upraven na „Vytvářet prostředí pro aktivní 

zapojení studentů do výzkumných týmů a projektů“. 

 Dr. Egner požádala o vysvětlení, proč byl v kapitole 8 (Externí a interní 

komunikace) odstraněn cíl 3. 

- Prod. Družbíková sdělila, že se jednalo o duplicitu, proto byl text 

odstraněn. 

 Dr. Egner požádala o doplnění termínu, kdy byl DZ FT projednán ve Vědecké radě 

FT. 

- Děkan sdělil, že materiál byl projednán dne 4. 5. 2016 a termín bude 

doplněn. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že po těchto úpravách bude finální verze zaslána 

členům senátu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/10/2016 

Akademický senát schválil „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, 
vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati 
ve Zlíně na období 2016 – 2020“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    1 

Návrh byl přijat 

USNESENÍ AS FT č. 03/10/2016 

Akademický senát schválil „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 
inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na 
období 2016 – 2020“. 
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ad 5)  Projednání návrhu „Vnitřní norma Fakulty technologické doplňující 

Studijní a zkušební řád UTB“. (proděkan Slavík) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že se jedná o úpravu bodů k státní závěrečné zkoušce 

(SZZ) ze strany FMK v rámci Studijního a zkušebního řádu (SZŘ)UTB. Požádal prod. 

Slavíka o představení materiálu. 

Prod. Slavík sdělil, že v předloženém materiálu jsou minimální změny a to pouze 

v článku 25 a 28 ze strany FMK.  

Prod. Slavík informoval o přípravě nové směrnice ke Studijnímu a zkušebnímu řádu dle 

Novely VŠ zákona k 1. 9. 2016. Sdělil, že univerzita do jednoho roku musí připravit nové 

vnitřní předpisy. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu o vyjádření, zda je zapotřebí, aby 

předložený materiál byl projednán na zasedání LK AS FT. 

 Dr. Egner se dotázala, od kterého data bude účinnost, když AS FT schválí 

dokument. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že účinnost by byla od následujícího dne 

po schválení. 

NÁVRH USNESENÍ č. 04/10/2016 

AS FT schválil „Vnitřní normu Fakulty technologické doplňující Studijní a zkušební řád 

UTB“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat 

USNESENÍ AS FT č. 04/10/2016 

AS FT schválil „Vnitřní normu Fakulty technologické doplňující Studijní a zkušební řád 

UTB“. 
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ad 6)  Žádost o rozšíření akreditace ke společnému uskutečňování doktorského 

studijního oboru se zahraniční vysokou školou SP Procesní inženýrství, SO 

Technologie zpracování a nástroje na zpracování polymerních materiálů“. 

(proděkan Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že se jedná o rozšířenou stávající akreditaci, která je ve 

spolupráci s STU v Bratislavě. Materiál byl již delší dobu připraven k projednání na 

řádné zasedání AS FT. Jedná se o společný program pro obě univerzity. 

Prod. Humpolíček sdělil, že na společném programu bylo pracováno přes tři roky 

nejprve pod hlavičkou DSP, oboru Technologie makromolekulárních látek, ale z důvodu 

přílišné podobnosti obou programů byl následně tento materiál přepracován pro  obor 

Nástroje a procesy (DSP). 

 Dr. Beníček se dotázal na studijní program, zda se jedná o joint-degree studijní 

program.  

- Prod. Humpolíček sdělil, že se jedná o tento typ programu. Program bude 

nastaven tak, že 1/3 studia bude probíhat na STU v Bratislavě, nebo UTB 

ve Zlíně. Záleží na tom, na jakou kmenovou fakultu se student přihlásí. 

Předseda AS FT Dr. Staněk připomněl, že členové senátu se pouze vyjadřují 

k předloženému materiálu. 

Prod. Humpolíček požádal o projednání na následujícím řádném zasedání s tím, že dnes 

budou zaslány kompletní podklady členům AS FT. 

ad 7)  Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2016“ (proděkan Čermák) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana doc. Buňku o představení materiálu. 

Děkan představil členům senátu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2016“. V tištěné verzi dostali členové senátu pravidla, která byla 

zaslána členům senátu během dnešního dne. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a požádal předsedu EK AS FT  

Dr. Beníčka o svolání Ekonomické komise AS FT. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček sdělil, že zasedání komise proběhne v pondělí  

dne 6. 6. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal členy senátu, aby své 

připomínky zaslali předsedovi EK AS FT Dr. Beníčkovi na jeho e-mail do pondělí 6. 6. 

2016 do 10:00 h. 

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel diskuzi k předloženému materiálu. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk požádal o doplnění a vysvětlení symbolů a zkratek. 

- Děkan přislíbil o doplnění. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal na nárůst plochy výukových a výzkumných 

prostorů  UVI a pokles plochy u CPM. 

- Prod. Čermák sdělil, že díky přestěhování z budovy U11 na budovu U17 se 

budou prostory hradit z jiných zdrojů. 

 Dr. Egner se dotázala na finanční prostředky UTTTK. 

- Děkan sdělil, že ředitelka UTTTK může požádat AS FT o dofinancování. 

 Dr. Egner se dotázala na investice UTTTK. 

- Děkan sdělil, že možnost použití rezervy na financování pořízení investic 

Vedení FT prozatím nezvažovalo. 

 Dr. Egner sdělila, že bez investičních prostředků nelze ústav dále rozvíjet. Je 

zapotřebí, aby fakulta pomohla ústavu s investičními prostředky. 

- Děkan sdělil, že je zapotřebí požádat senát o případné dofinancování 

ústavu. 

Tajemnice sdělila, že v průběhu září bude představena „Průběžná zpráva o čerpání 

finančních prostředků za období 01 – 08/2016“, kde se uvádí hospodaření jednotlivých 

ústavů. 

ad 8)  Různé 

Předseda AS FT Dr. Staněk navrhl termín dalšího řádného zasedání AS FT, které se 

uskuteční v pondělí dne 13. 6. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 05/10/2016 
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Akademický senát schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční  
v pondělí dne 13. 6. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat 

 
USNESENÍ AS FT č. 05/10/2016 

Akademický senát schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční  
v pondělí dne 13. 6. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

 Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkany o sjednocení a centralizaci 

dokumentů. Jedná se např. o posudky BP a DP prací. 

- Děkan přislíbil opravu dokumentů na další akademický rok. 

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel diskuzi. 

Prod. Čermák pochválil studenty za provedení a zpracování ankety týkající slabé účasti 

studentů na přednáškách. Doporučil, aby se anketa uskutečňovala každý akademický 

rok. 

 Ing. Hnátková se dotázala, jak vedení reagovalo na anketu. 

- Děkan sdělil, že materiál je dobře zpracován a je vhodným zdrojem pro 

další zpracování v rámci inovace. Zároveň sdělil, že na UTB se bude 

hodnotit řízení a hodnocení kvality výuky. Zpracovaný materiál od 

studentů bude sloužit jako doporučení pro inovaci předmětů. 

- Ing. Fojtl doporučil, aby přednášky byly atraktivnější a to např. pozváním 

odborníků z praxe. 

 Ing. Hnátková informovala o sněmu RVŠ, který se uskutečnil dne 19. 5. 2016.  

Na sněmu bylo sděleno, že ministerstvo doporučí zvýšení stipendií u studentů 

DSP o dvojnásobek. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční  

v pondělí dne 13. 6. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty. 

 

Ve Zlíně dne: 30. 5. 2016 
Konec zasedání: 14:46 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


